
. JEGYZŐKÖNYV

Készült: Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének Humán és Szociális
Bizottsága 2021. november 23-án tartott nyilvános üléséről

Az ülés helye: Békési Polgármesteri Hivatal kistanácskozó terme
Békés, Petőfi u. 2. I. emelet

Jelen vannak: A mellékelt j elenléti ív szerint

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén megjelenteket. Megállapította,
hogy a bizottság határozatképes, mivel 7 főből 4 fő jelen van, így a nyilvános ülést megnyitotta.

Tárgy: Napirendi pontok elfogadása és a jegyzőkönyv hitelesítő megválasztása

Mucsi András bizottsági elnök: Szavazásra bocsátotta a meghívóban szereplő napirendi
pontokat azzal, hogy a bizottság üléséről készített jegyzőkönyvet Deákné Domonkos Julianna
bizottsági tag írja alá hitelesítőként.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 4fő

- Megállapította, hogy a bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsája

64/2021. (XL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága a 2021.
november 23. napján tartott ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadta el:

NAPIRENDI PONTOK:

Nyilvános ülés:

1 . Beszámoló az ügyeleti munkáról, orvosi ügyeleti feladatok ellátására feladat
átadási/átvállalási szerződés megkötése
Eló’készítette: Kovács Ferenc ügyvezető

dr. Tanai Judit jogász

2. Szakorvosi rendelések szünetelése
Előkészítette: Erdélyi Imola Erzsébet igazgató

3. Tájékoztató Békés Város Önkormányzata és intézményei 2021 . III. negyedéves
költségvetésének teljesítéséről, valamint az önkormányzat 202 1 . évi költségvetéséről
szóló 3/2021. (II. 15.) rendeletének módosítása
Előkészítette: Támok Lászlóné jegyző

Kovács Szilvia osztályvezető



4. Köztemetés ellátása vonatkozásában vállalkozási szerződés megkötése
Előkészítette: dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

5. Bejelentések

Zárt ülés

1 . Otthoni szakápolás iránt előteijesztett kérelem elbírálása
Előkés:ííeíie: dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezető

Kertész Eszter szociális ügyintéző

2. Bursa Hungarica pályázatok elbírálása
Előkészítette: Sápi András osztályvezető-helyettes

A bizottság jegyzőkönyv hitelesítőnek Deákné Domonkos Julianna bizottsági tagot választja
meg.

(A bizottság ülésére megérkezett Kovács Ildikó bizottsági tag. A bizottság létszáma: Sfb).

Napirend tárya: Beszámoló az ügyeleti munkáról, orvosi ügyeleti feladatok ellátására
feladat átadási/átvállalási szerződés megkötése

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) ponija alapján.

Kálmán Tibor polgármester: Kovács Ferenc ügyvezető a Pénzügyi és Városfejlesztési
Bizottság ülésén részt vett, de jelezte, hogy ezen bizottsági ülésen már nem tud jelen lenni
munkahelyi elfoglaltságai miatt.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Az előterjesztésből kiderül, hogy több orvos látja el az
ügyeleti feladatokat. Az elégedettség elég változatos képet mutat.

Mucsi András bizottsági elnök: Tavaly belefutott egy ügybe Molnár Gábor képviselővel
együtt, amikor is egy hölgy panaszt tett, ezt próbáltak rendezni. Időközben megtudták, hogy az
ügyeleti helyiség be van kamerázva, a telefonbeszélgetések rögzítésre kerülnek, így kiderült,
hogy a hölgy állítása nem volt valós. A Békés Tévén keresztül is nyilatkoztak, és elmondták,
hogy az ügyeleti helyiség be van kamerázva és a telefonhívások rögzítésre kerülnek. Ez a hír
szétfutott a városban, és ettől kezdve a telefonálások hangneme részben változott.

Az elégedettséget akkor tudnák mérni, ha a konkrét eseteket, problémákat névvel, dátummal
ellátva leímák. Személy szerint 4 évvel ezelőtt karácsonykor járt az ügyeleten, amikor
tisztességesen el is látták. A kislánya születése után a felesége orbáncos lett, majd
tüdőgyulladást kapott, igy mind a két esetben kihívták az ügyeletet, és az orvos nagyon korrekt
módon ellátta a feleségét. Ez az ő személyes tapasztalata, de tudomásul veszi, ha másnak más
tapasztalata van, csak akkor azt kéri, hogy konkrétan, névvel, dátummal ellátva mondja cl, hogy
mi történt. Ha van ilyen, akkor ki tudják vizsgálni az ügyet. Az emberekre az a jellemző, hogy
mindig csak a rosszat mondják el, de arról nem beszélnek, ha megfelelő, jó ellátásban
részesülnek.

Véleménye szerint jó cég látja cl az ügyeleti ellátást. Van egy házaspár barátja, akik a békési
ügyeleten látnak el feladatot hétvégenként.
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Juhos János képviselő: Az anyagban szerepel, hogy korábban ígéretet kaptak arra, hogy az
udvarban vagy az ingatlanban kialakításra kerül egy garázs az ügyeleti gépjármű részére,
valamint egy parkoló. A garázs kialakítását továbbra is indokoltnak tartják, mivel az ügyeleti
gépjármű ki van téve az időjárás viszontagságainak. A parkoló kialakítása azért vált
szükségessé, mert az ügyeletre gépjárművel érkezők nem tudnak hova parkolni és sok esetben
eláilják az ügyeleti autó útját, vagy helyét.

Kérdése: ezen a területen várható-e változás?

Kálmán Tibor polgármester: Az ügyvezetővel abban maradtak, hogy megnézi a mobilgarázs
beszerzésének lehetőségeit, és az önkormányzat igyekszik ilyen módon is segítséget nyújtani.
A parkolás kérdése nem egyszerű. A párhuzamos parkolósáv kialakítása sokba kerül, és a
közútkezelő engedélye is kell hozzá.

Mucsi András bizottsági elnök: Az ügyelet épületével szemben található a Penny parkolója,
ahol meg lehet állni.

Juhos János bizottsági tag: Mindenki a Penriy parkolóra hivatkozik, de ha ő lenne a tulajdonos,
biztosan tiltakozna. Nem lehet erre építeni, kérte, hogy vizsgálják meg, hogy az önkormányzat
hogyan tudja megoldani a parkolás kérdését. Korábban is voltak erre próbálkozások,
lehetőségek, csak akkor nem ez volt a prioritás.

Kálmán Tibor polgármester: Kérdés az is, hogy a közútkezelő mit mond a párhuzamos
parkolósáv kialakítására biztonságtechnikai szempontból.

Juhos János bizottsági tag: Ahol elegendő hely van, megoldható a párhuzamos parkolósáv
kialakítása, és a közútkezelő nem szokott akadékoskodni, de ez nyilván pénz kérdése is.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Szomorú aktualitása van annak, hogy ehhez a
témakörhöz hozzászól, hiszen szűkebb körben köztudott, hogy az édesapja a nyár folyamán
súlyos agyvérzést kapott, ami miatt rendszeres kórházi és otthoni ápolásra szorul. Nagyon jó
tapasztalatai vannak az ügyeleti rendszerrel kapcsolatban. Sajnos az édesapjának urológiai
problémái is vannak, így volt példa arra is, hogy éjszaka kellett ügyeletet hívni hozzá, és az
ügyeletet adók nagyon készségesek, türelmesek voltak, pedig egy katéter felhelyezése nem
kellemes dolog. Ugyanezt el tudja mondani a gyógyászati központ vezetőjéről, orvosairól is.
Megköszönte, hogy különleges bánásmódot, figyelmet, odaadást tapasztal a szülei kezelése
gyógyítása során, és bízik abban, hogy ez nem a személye miatt van. Ez igaz a szociális
szolgáltató központ munkatársaira is, hiszen a délelőtt folyamán rendszeresen látogatják a
szüleit és gyógytomát is biztosítanak számukra. Megköszönte az ügyeleten dolgozó orvosok, a
gyógyászati központban, illetve a szociális szolgáltató központban dolgozók szakszerű
segítségét és türelmét.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
nem volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévő bizottsági tagok száma. 5fő
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- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

65/2021. (XL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „Beszámoló az ügyeleti munkáróL orvosi ügyeletifeladatok ellátásám
feladat átadási/átvállalási szerződés megkötése “ tárgyú előterjesztést és a határozati
i avaslat elfogadását javasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azormal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Szakorvosi rendelések szünetelése

Írásos előterjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés]) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Erdélyi Imola igazgatót, aki
nem kívánta szóban kiegészíteni az előterjesztést.

Kérdés, észrevétel, módosítójavaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

66/2021. (XL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Szakorvosi rendelések szünetelése “ tárgyú előterjesztést és a határozati
j avaslat elfogadását j avasolj a a képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Tájékoztató Békés Város Önkormányzata és intézményei 2021. III.
negyedéves költségvetésének teljesítéséről, valamint az önkormányzat
202 1 . évi költségvetéséről szóló 3/202 1 . (II. 1 5.) rendeletének
módosítása

Írásos eió’erjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdés» pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Köszöntötte a bizottság ülésén Kovács Szilvia osztályvezetőt,
aki nem kívánta szóban kiegészíteni az írásos előterjesztést.
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Kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem volt, így szavazásra bocsátotta azt ajavaslatot, amely
szerint a bizottság a határozati javaslat, illetve a rendelet-tervezet elfogadását jivasolja a
képviselő-testületnek.

Szavazás eló’tt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma: 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

67/2021. (XL 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta „ Tájékoztató Békés Város Onkormányzata és intézményei 2021. III.
negyedéves költségvetésének teUesítésérőL valamint az önkormányzat 2021. évi
költségvetéséró’l szóló 3/202]. (II. 15.) rendeletének módosítása “ tárgyú előterjesztést
és a határozati javaslat, valamint a rendelet-tervezet elfogadását javasolja a képvise1ő-
testületnek.

Határidő: intézkedésre azonnal
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Köztemetés ellátása vonatkozásában vállalkozási szerződés megkötése

Írásos elberjesztés csatolva ajegyzőkönyvhöz az Mötv. 52. (1) bekezdésJ) pontja alapján.

Mucsi András bizottsági elnök: Ismertette az előterjesztésben foglaltakat. Köszöntötte a
bizottság ülésén dr. Szabó-Bimbó Mária osztályvezetőt, aki nem kívánta szóban kiegészíteni az
írásos anyagot.

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: Nagyon korrektnek tartja azt, hogy évenkénti
váltásban látják cl a vállalkozások a köztemetési feladatokat. Ez egy szép gesztus az
önkormányzat részéről.

Mucsi András bizottsági elnök: További hozzászólás, kérdés, észrevétel, módosító javaslat
neni volt, így szavazásra bocsátotta azt a javaslatot, amely szerint a bizottság a határozati
javaslat elfogadását javasolja a képviselő-testületnek.

Szavazás előtt megállapította, hogy a szavazásnáljelenlévó’ bizottsági tagok száma. 5fő

- Megállapította, hogy a bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot
hozta:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Humán és Szociális Bizottsága

68/2021. (XI. 23.) számú határozata:

Békés Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán és Szociális Bizottsága
megtárgyalta a „ Köztemetés ellátása vonatkozásában vállalkozási szerződés
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megkötése “ tárgyú előterjesztést és a határozati javaslat elfogadását javasolja a
képviselő-testületnek.

Határidő: intézkedésre azomial
Felelős: Mucsi András bizottsági elnök

Napirend tárya: Bejelentések

Mucsi András bizottsági tag: A múlt héten többek között a saját betegsége miatt elmaradt az
EGYMI-be tervezett látogatás. Kérdése: mikor tudják pótolni ezt a munkalátogatást?

Deákné Domonkos Julianna bizottsági tag: A látogatás időpontját előzetesen egyeztetni kell
Alléné Kucsera Andrea igazgatóval.

Mucsi András levezető elnök: Minden képviselő, bizottsági tag kap majd egy levelet, amiben
kéri, hogy a jövő évet illetően tegyenek javaslatot arra, hogy mely intézményekbe szeretnének
munkalátogatásra menni. Ennek a feladatnak az összefogásával őt bízta meg Kálmán Tibor
polgármester.

Szeretné, ha jövőre a városban lévő óvodákat is meglátogatnák, hiszen ő maga személyesen
2006-ban vagy 2007-benjárt utoljára az óvodákban.

Ha megkapja a javaslatokat, akkor egész évre leszervezi a látogatásokat, készít egy
munkalátogatás-tervezetet. Jövőre el lehetne látogatni ismét a Gál Ferenc iskolába is.

Azt szeretné, ha az EGYMI-be minél hamarabb elmennének, mert ezt fontos udvariassági
gesztusnak tartaná.

Kálmán Tibor polgármester: Lehet, hogy az EGYMI látogatásával várni kellene a
vírushelyzetre tekintettel, és majd csak január-február körül kellene elmenni.

Mucsi András bizottsági elnök: Tavaly is ugyanezt volt, hogy a vírus novemberig tart, aztán
kitartott májusig.

Vidáné Endrődy Ildikó bizottsági tag: Egyre több iskolában várható, hogy átállnak az online
tanításra.

Kálmán Tibor polgármester: Meg kell keresni az intézményvezetőt, aki majd nyilatkozik,
hogy mikorjó neki a látogatás.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Tekintettel kell lenni arra is, hogy egyre több a beteg. Kérdése:
mindenkinek van védettségi igazolványa? Az intézményekbe nem lehet bemenni védettségi
igazolvány nélkül.

Mucsi András bizottsági elnök: Az EMMI minden iskolába megküldte azt a rendeletet,
amelyben szerepel, hogy külsősök csak védettségi igazolvánnyal mehetnek be, vagy előre
egyeztetett módon, engedéllyel. Az EGYMI vezetése várja a képviselőket, bizottsági tagokat.
Tavaly is hasonló okok miatt maradt el a látogatás, ezért gondolja azt, hogy minél hamarabb el
kell menni az intézménybe.
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Kovács Ildikó bizottsági tag: Véleménye szerint elég lenne jövő év elején látogatást tenni az
intézményben, hiszen decemberben mindenhol zárás van és nagyon sok a munka.

Mucsi András bizottsági elnök: Akár november 25-én délután 1 6 órakor is látogatást tehetnek
az EGYMI-ben, hiszen csütörtöki napokon szokott lenni a munkalátogatás. Ha azonban a
bizottsági tagok nem akarnak menni, akkor nincs értelme leszervezni.

Kovács Ildikó bizottsági tag: Mit veszítenek decembertől márciusig vagy áprilisig, ha nem
most tesznek látogatást az EGYMI-ben? Kálmán Tibor polgármesterrel ért egyet, hiszen egyre
több beteg van, felfutó ciklus van, várhatóan december 1 5-éig tetőzik a vírus.

Mucsi András bizottsági elnök: Ha az EGYMI-be elmennének, akkor azzal lezárnák az éves
munkalátogatásokat. Megkeresi Alléné Kucsera Andrea intézményvezetőt és egyeztet egy
időpontot vele.

Deákné Bomonkos Julianna bizottsági tag: Az időpontot mindenképpen le kell egyeztetni az
intézményvezetővel, mivel tudomása szerint Alléné Kucsera Andrea a tankerületi központ
vezetőjét is szeretné meghívni erre a munkalátogatásra. Emellett pedig azt is szeretné az
intézményvezető, ha a város vezetése részéről is ott lenne a polgármester vagy az
alpolgármester, aki egyébként rendszeresen ott szokott lenni a munkalátogatásokon.

Mucsi András bizottsági elnök: Beszélt az intézményvezetővel, és éppen amiatt erőltetné a
munkalátogatást, hogy cl tuják mondani a kéréseiket. A református gimnázium vezetése
számára nagy élmény volt az, hogy sok önkormányzati vezető megtisztelte az intézményt. Ilyen
az elmúlt 30 évben nem volt.
Az intézmények számára nagy dolog, hogy elmennek hozzájuk az önkormányzati képviselők,
akiknek cl tudják mondani a kéréseiket, terveiket. At tehetik az EGYMI munkalátogatását
májusra, de vannak dolgok, amiket most szeretnének elmondani. Egyeztet az
intézményvezetővel a munkalátogatás ügyében.

Tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a Békés Megyei Önkormányzat a Kistérségi Óvoda és
Bölcsőde minden békési óvodájának és bölcsődéjének 50-50 ezer forint támogatást szavazott
meg, ami személy szerint neki is köszönhető.

További napirendi pont, bejelentés nem volt, így a nyilvános ülést befejezettnek nyilvánította
és zárt ülést rendelt el, amelyről különj egyzőkönyv készült. Kérte, hogy csak azok maradjanak
az ülésteremben, akiknek erre ajogszabály lehetőséget biztosít.

K.m.f.

Mucsi András Deákné Domonkos Ju1iani
bizottsági elnök jkv. hitelesítő
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